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Město Pohořelice 
Zápis 

z XI. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 4.5.2016 

 

Účast zastupitelů: 17 při zahájení, 21celkem     

Počet přítomných občanů: viz prezenční listina    

Zahájení: 16:00 hodin 

 
  

ad 1) Zahájení                     

 

Zasedání zastupitelstva města Pohořelice (dále jen ZM) svolal, zahájil a řídil starosta města 

Ing. Josef Svoboda. Přivítal přítomné zastupitele a občany. Starosta seznámil přítomné 

s programem zasedání. O návrhu programu nechal hlasovat.   

 

Usnesení č. 1/XI/16: ZM schvaluje program zasedání:      

1. Zahájení 

2. Určení členů volební komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Poskytnutí dotace pro TJ Sokol Pohořelice 

4. Rozpočtové opatření města č. 3/2016 

5. Žádosti 

- záměr odprodeje pozemku p. č. 132/3 a 132/1 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 

- záměr odprodeje pozemku p. č. 348/1 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 

- záměr odprodeje části pozemku p. č. 932/11, 932/12 a části pozemku p. č. 932/7, oba 

v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 

- záměr směny části pozemku p. č. 1478 a části p. č. 1479/1, vše v k.ú. Pohořelice nad 

Jihlavou za část pozemku 1479/2 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou.  

- převody pozemků od Státního pozemkového úřadu 

- odprodej pozemku p. č. 157 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 

6. Různé 

- Dar pro SVČ Pohořelice 

- Veřejnoprávní smlouva na výkon přenesené působnosti  

- Ceník města - úprava 

7. Interpelace členů ZM 

8. Diskuse občanů 

9. Závěr 

 

Výsledek hlasování: 17 pro - schváleno 
 

 

ad 2) Určení členů volební komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
 

Usnesení č. 2/XI/16: ZM jmenovalo do volební komise zastupitele M. Vašuty, F. Beneše a 

Mgr. Mikelovou. ZM určilo za ověřovatele zápisu zastupitelku I. Šťastnou a B. Hájka. ZM 

vzalo na vědomí určení zapisovatele Mgr. Renatu Babčanovou.    

Výsledek hlasování: 19 pro - schváleno 

 

Ověřovatelé minulého zápisu ze zasedání ZM zastupitelka I. Šťastná a Mgr. Dudová shodně 

uvedly, že zápis četly a neměly k němu žádné připomínky. 
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ad 3) Poskytnutí dotace pro TJ Sokol Pohořelice 

 

K žádosti o dotaci na opravu střechy tribuny podal vysvětlení místostarosta Bc. Novák, DiS. 

Dotace města bude použita na dokrytí celkových nákladů na opravu střechy. Zbylá část 

nákladů bude hrazena z dotace od JMK, kterou TJ Sokol obdrží. Bližší informace o 

zamýšlených pracích, uvedl zastupitel B. Hájek, který je zároveň předsedou TJ Sokol 

Pohořelice a oznámil, že se z tohoto důvodu zdrží hlasování. 

Radní Saitl se zeptal na pojištění této stavby pro případ škody.  

Ing. Šár, jako člen výboru TJ Sokol zmínil, že s Ing. Procházkou z odboru ŽP provedl 

kontrolu stromů v okolí, aby nedošlo k poškození nové střechy. 

  

(Dostavil se Ing. Nipprt a Kloudová, DiS., počet členů 19)  

 

Zastupitelka Šťastná – cena za opravu střechy tribuny se jí zdá dost vysoká.  

 

Ing. Nipprt – přednesl zprávu finančního výboru, který doporučil dotaci pro TJ Sokol schválit.  

 

Usnesení č. 3/XI/16: ZM schvaluje poskytnutí dotace ve výši 90.949 Kč na dorovnání dotace 

na opravu střechy tribuny fotbalového areálu a uzavření veřejnoprávní smlouvy 

s žadatelem Tělovýchovná jednota Sokol Pohořelice, z.s. 

Výsledek hlasování: 17 pro, 2 se zdrželi - schváleno 

 

Usnesení č. 4/XI/16: ZM schvaluje poskytnutí dotace ve výši 11.508 Kč pro oddíl kopané na 

nákup medailí pro žáky a mládež, ve výši 12.000 Kč pro oddíl silového trojboje na úhradu 

nákladů na zahraniční cestu a ubytování při účasti p. … na MS v Dánsku a uzavření 

dodatku k veřejnoprávní smlouvě č. 19/2016 s žadatelem Tělovýchovná Jednota Sokol 

Pohořelice, z.s. 

Výsledek hlasování: 14 pro, 5 se zdrželo - schváleno 

 

Starosta požádal o předřazení projednání veřejnoprávní smlouvy zařazené pod bod Různé 

z důvodu přítomnosti vedoucího odboru dopravy Ing. Šára. O návrhu nechal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 14 pro, 5 se zdrželo 

 

Veřejnoprávní smlouva na výkon přenesené působnosti  

Ing. Šár blíže specifikoval obsah smlouvy. 

Usnesení č. 5/XI/16: ZM si vyhrazuje pravomoc rozhodnout o schválení veřejnoprávní 

smlouvy na výkon přenesené působnosti v oblasti speciálního stavebního úřadu ve věcech 

místních komunikací s obcemi ve správním obvodu Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 19 pro – schváleno 

 

Usnesení č. 6/XI/16: ZM schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy na výkon přenesené 

působnosti v oblasti speciálního stavebního úřadu ve věcech místních komunikací s obcemi 

ve správním obvodu Pohořelice a současně pověřuje starostu města Pohořelice k podpisu 

této smlouvy. 

Výsledek hlasování: 19 pro - schváleno 

 

Ing. Kudrna vznesl dotaz na Ing. Šára ohledně přechodu pro chodce u obchodu p. Bzducha na 

ul. Dlouhá a nám. Svobody. Ing. Šár podal požadované informace.  
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ad 4) Rozpočtové opatření města č. 3/2016 

Úvodní slovo přednesl místostarosta Bc. Novák, DiS.  Na začátku navrhl dvě změny – 

doplnění dotace pro TJ Sokol na opravu střechy (dotace schválena na dnešním zasedání ZM) 

a doplnění dotace na činnost OSPOD dle avíza z JMK. Poté pokračoval s vysvětlováním 

položek rozpočtu, u kterých se navrhuje změna. 

Starosta se vyjádřil k pořízení křídla pro ZUŠ v hodnotě cca 455 tis. Kč, které rada města 

doporučila. 

Radní Saitl – dotaz na životnost klavíru a na pořizovaný typ 

Mgr. Celnarová, ředitelka ZUŠ, na základě dotazu radního Saitla klavír blíže specifikovala. 

Zastupitelka Šťastná – kolik žáků hraje na klavír (Mgr. Celnarová – každoročně probíhá 

výuka pro cca 40 dětí). 

 

Zastupitel Ing. Nipprt – předseda finančního výboru uvedl, že výbor projednal rozpočtové 

opatření a bez připomínek ho doporučil ZM přijmout. 

 

Radní Mgr. Rouzek – dotaz k ř. 387 – částka na pořízení plyn. kotle do kostela Sv. Jakuba v 

Pohořelicích. (místostarosta k dotazu podal informaci). 

 

(došel p. Dočekal, počet členů 20) 

 

Radní Ing. Kudrna – požádal o doplnění částky na zbudování nové hřbitovní zdi.    

Místostarosta – vysvětlil, že v minulosti byla zpracována studie na rozšíření hřbitova, kterou 

zpracoval arch. Vašek z Brna. Pokud bychom chtěli stavět novou zeď, doporučuje zabývat se 

stavbou jako celkem a ne stavěním jednotlivých stavebních objektů bez souvislostí. 

Upozornil, že v rozpočtu se s novou zdí nepočítá. 

Starosta – mluvil o nutnosti dodržet určitý postup při rozšíření hřbitova. Navrhl nechat 

hlasovat o návrhu Ing. Kudrny na příštím zasedání ZM.  

Zastupitel Beneš – nezná zmíněnou studii, požádal, aby s ní byli zastupitelé na příštím ZM 

seznámeni.  

 

Usnesení č. 7/XI/16: ZM schvaluje rozpočtové opatření města č. 3/2016 dle upraveného 

návrhu, tj. vč. doplnění: 

1. Dotace MPSV na OSPOD: 

Přesun z § 6409,  položka 2329 Org. 0000000207                    - 1.200 000,- Kč 

            na položku 4116 ÚZ 13011 Org. 0000000207     + 1.200 000,- Kč 

  

2. Žádost o dotaci TJ Sokol na opravu střechy tribuny: 

Přesun z § 6409 položka 6901 Org. 0000000719        - 91.000,- Kč 

            na § 3419 položku 5222 Org. 0000000379       + 91.000,- Kč 

Výsledek hlasování: 17 pro, 3 se zdrželi  

 

 

ad 5) Žádosti 

 

Zastupitelstvo projednalo 6 žádostí majetkového charakteru, o kterých hlasovalo formou 

tajného hlasování. Sumarizační listina s výsledky hlasování a hlasovací lístky jsou přílohou 

tohoto zápisu. 

1. Žádost …, …, Pohořelice o odprodej částí pozemků p. č. 132/3 a p. č. 131/1 o výměře 

cca 156 m2.  
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Usnesení č. 8/XI/16: ZM neschvaluje záměr odprodeje částí pozemků p. č. 132/3 a p. 

č. 131/1 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou o výměře cca 156 m
2
. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 2 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

2. Žádost …, …, Pohořelice o odkoupení části pozemku p. č. 348/1 v k. ú. Pohořelice 

nad Jihlavou. 

Mgr. Rouzek se zdrží hlasování z důvodu podjatosti.  

Usnesení č. 9/XI/16: ZM neschvaluje záměr odprodeje části pozemku p. č. 348/1 v k. 

ú. Pohořelice nad Jihlavou.  

Výsledek hlasování: 18 pro, 1 proti, 1 nehlasoval - schváleno   

 

3. Žádost …, …., Pohořelice o odprodej pozemku p. č. 932/11 pod bývalou kotelnou 

Sokolovny  o výměře 20 m
2
 a část pozemku p.č. 932/7 o výměře cca 5 m

2
, vše v k.ú. 

Pohořelice nad Jihlavou. 

 

Místostarosta k žádosti podal bližší vysvětlení.  

Zastupitelka Mgr. Dudová – v minulých radách města byl několikrát žádán pan 

Mlčoch o úklid pozemku směrem k parku i do ulice, proběhlo i místní šetření. Pan 

Mčoch slíbil úklid, ale dosud tak neučinil, a město mu nyní opět chce vyjít vstříc. Bylo 

by vhodné využít této situace a připomenout mu jeho slib.  

Radní Saitl – dotaz na komín, který je na budově kotelny umístěn. 

Radní Mgr. Rouzek – dotaz na vlastnictví kotelny, která patří TJ Sokolu. Zda nemá TJ 

předkupní právo (vysvětlil místostarosta). 

 

Usnesení č. 10/XI/16: ZM schvaluje záměr odprodeje pozemků p.č. 932/11 o výměře 

20 m
2
, p.č. 932/12 o výměře 1 m

2
 a části pozemku p.č. 932/7 o výměře cca 10 m

2
, vše 

v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou, a to panu …, …, Pohořelice. Po oddělení části p.č. 

932/7 zůstane od stěny Sokolovny odstup 1,9 m. Návrh oddělení je v příloze. Náklady 

na vyhotovení geometrického plánu pro oddělení části pozemku p.č. 932/7 nese 

kupující.  

Součástí kupní smlouvy o prodeji uvedených pozemků bude závazek kupujícího 

v objektu na p.č. 932/11 bezplatně zachovat a strpět vlastnictví prodávajícího – města 

Pohořelice. Jedná se především o kouřovod z turbokotle Sokolovny, který je toho 

času zaústěn do komína. Dále bezplatně zachová, resp. upraví a strpí vedení 

plynovodních rozvodů a plynoměru, vodovodních a jiných rozvodů v objektu na p.č. 

932/11. Při úpravách vnějšího obvodu objektu na p.č. 932/11 bude kupující 

respektovat, příp. upraví napojení na fasádu Sokolovny. Při úpravách rozvodů  

v objektu na p.č. 932/11 bude respektovat zájmy prodávajícího, a to především 

s ohledem na zachování funkčnosti turbokotle a plynovodních rozvodů v době topné 

sezóny. Úpravy rozvodů bude kupující provádět pouze po předchozí dohodě 

s prodávajícím, a to vždy na vlastní náklady. 

Výsledek hlasování:17 pro, 3 proti, 0 zdržel se - schváleno 

  

4.  Žádost …, …, Pohořelice o odkup pozemků města – část pozemku p. č. 1478 o 

výměře 190 m
2
, část pozemku p. č. 1479/1 o výměře 280 m

2
 a směnu části pozemku p. 

č. 1479/2, vše v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou.  

 

Diskuse k žádosti: 
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Zastupitelka Kloudová, DiS. – má problém se schválením usnesení, které obsahuje 

dva záměry prodeje, s prvním souhlasí, s druhým ne. Proč schvalovat smlouvu 

budoucí. 

Radní Ing. Kudrna – dotaz, proč se upřednostňuje p. …, nejdříve ať město postaví 

protipovodňová opatření (dále jen PPO) a potom pozemky teprve odprodá. Proč se o 

tom jedná před výstavbou. Dokud se neví, kudy PPO půjdou, nevidí důvod pozemky 

odprodávat.  

Starosta vysvětlil důvod, proč pan … o odprodej těchto pozemků žádá. 

Zastupitel Jančák – tato žádost tady již na projednání byla a ZM s tím nesouhlasilo, 

dokud se nepostaví PPO. Co se stalo tak závažného, že se teď musí odprodej opět 

schvalovat. Na setkání ZM projektant z Povodí informoval, že práce na PPO již byly 

zahájeny, proč nyní do toho zasahovat.   

Starosta nechal hlasovat o rozdělení návrhu usnesení, o který požádala zastupitelka 

Kloudová, DiS. ZM hlasovalo pouze o směně pozemků.   

Návrh usnesení č. XI/16: ZM schvaluje zveřejnění záměru směny části pozemku města 

p.č.1478 o výměře cca 190 m
2
 za část pozemku pana … p.č. 1479/2 o výměře cca 190 

m
2
. Výměry pozemků budou upřesněny po vyhotovení geometrického plánu. Případné 

rozdíly ve výměře budou vyrovnány finančně, a to za cenu 200 Kč/m
2
. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 12 proti, 2 se zdrželi – nebylo přijato usnesení.  

 

Protože výše uvedený návrh nebyl schválen. ZM hlasovalo o původním návrhu 

usnesení. 

Návrh usnesení č. XI/16: ZM schvaluje zveřejnění záměru směny části pozemku města 

p.č.1478 o výměře cca 190 m
2
 za část pozemku pana … p.č. 1479/2 o výměře cca 190 

m
2
. Výměry pozemků budou upřesněny po vyhotovení geometrického plánu. Případné 

rozdíly ve výměře budou vyrovnány finančně, a to za cenu 200 Kč/m
2
. 

ZM schvaluje zveřejnění záměru odprodeje panu … - uzavření Smlouvy o smlouvě 

budoucí kupní na část pozemku města p.č. 1479/1 o výměře cca 280 m
2
. Smlouva 

kupní bude uzavřena po realizaci PPO a oddělení pozemků pro trvalý zábor PPO. 

Náklady na pořízení geometrického plánu, zpracování znaleckých posudků a kolkovné 

za vkladová řízení u katastrálního úřadu ponesou obě strany rovným dílem. 

Výsledek hlasování: 7 pro, 11 proti, 2 zdržel se – nebylo přijato usnesení 

 

5. Převody pozemků od SPÚ 

Usnesení č. 11/XI/16: ZM schvaluje 

1. záměr úplatného převodu pozemku p.č. 154 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou 

z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s majetkem státu Státního 

pozemkového úřadu do vlastnictví města Pohořelice.  

2. záměr bezúplatného převodu pozemku p.č. 748/2 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou 

z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s majetkem státu Státního 

pozemkového úřadu do vlastnictví města Pohořelice. 

3. záměr úplatného převodu pozemku p.č. 2167/2 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou 

z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s majetkem státu Státního 

pozemkového úřadu do vlastnictví města Pohořelice. 

4. záměr úplatného převodu pozemků p.č. 2121/1, 2122/1, 2122/4 a 2124 v k.ú. 

Pohořelice nad Jihlavou z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s majetkem 

státu Státního pozemkového úřadu do vlastnictví města Pohořelice. 
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5. záměr úplatného převodu pozemků p.č. 2447/22 a 2448/7 v k.ú. Pohořelice nad 

Jihlavou z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s majetkem státu Státního 

pozemkového úřadu do vlastnictví města Pohořelice. 

6. záměr úplatného převodu pozemků p.č. 1745/4, 1746/10 a 1725/3 v k.ú. Pohořelice 

nad Jihlavou z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření s majetkem státu Státního 

pozemkového úřadu do vlastnictví města Pohořelice. 

7. záměr bezúplatného převodu pozemku p.č. 2532 v k.ú. Smolín z vlastnictví státu a 

příslušnosti hospodaření s majetkem státu Státního pozemkového úřadu do 

vlastnictví města Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 20 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno 

 

6. Žádost …, …, Pohořelice o odprodej pozemku p. č. 157 v k. ú. Pohořelice nad 

Jihlavou za cenu 1000 Kč/m
2
. 

Žádost …, … a …, …, o odprodej pozemku p. č. 157 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 

za cenu 1350 Kč/m
2
. 

Žádost …, …, Pohořelice o prodej pozemku p. č. 157 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 

za cenu 1420 Kč/m
2
. 

 

Ing. Nipprt – proč se záměr nezveřejní za cenu 1420,- Kč podle nejvyšší nabídky, ale 

snižuje se. O jeho návrhu ZM hlasovalo.  

Usnesení č. 12/XI/16: ZM schvaluje vyhlášení dražby pozemku p. č. 157 v k. ú. 

Pohořelice nad Jihlavou za vyvolávací cenu 1420 Kč/m
2
 s položením kauce 20.000 

Kč. Uskutečnění  dražby na zasedání ZM dne 22.6.2016. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 1 proti, 1 nehlasoval - schváleno 

 

(Dostavil se MUDr. Hrabovský, počet 21) 

 

ad 6) Různé 

 

- Dar pro SVČ Pohořelice – stolní fotbálek ze sportovní haly 

Usnesení č. 13/XI/16: ZM schvaluje darování stolního fotbálku, inv. č. 1002166 v hodnotě 

25.014 Kč Středisku volného času Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 18 pro, 2 se zdrželi, 1 nehlasoval 
 

- Ceník města  

 

Diskuse: 

Mgr. Rouzek – dal protinávrh na cenu za pozemek v Pohořelicích určený ke stavbě – 1500,- 

Kč/m2. 

Starosta nechal o protinávrhu Mgr. Rouzka hlasovat.  

Výsledek hlasování: 6 pro, 11 proti, 4 se zdržel  - nebylo přijato usnesení.  

Ing. Kudrna – dal protinávrh na cenu za pozemek určený ke stavbě ve Velkém Dvoře  – 200,- 

Kč/m2. 

Starosta nechal o protinávrhu Ing. Kudrny hlasovat.  

Výsledek hlasování: 1 pro, 16 proti, 4 se zdrželi – nebylo přijato usnesení. 

 

Usnesení č. 14/XI/16: ZM schvaluje ceník města s účinností od 5.5.2016 dle předloženého 

návrhu. 

Výsledek hlasování: 16 pro, 2 proti, 3 se zdrželi - schváleno 
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Starosta se dotázal na připomínky ke strategickému plánu města. Zastupitelé žádné neměli. 

Informoval o novém vedoucím odboru ŽP, kterým byl jmenován na základě výběrového 

řízení Ing. Václav Procházka.  

 

Zastupitel Jančák – přednesl zprávu kontrolního výboru. Výbor se zabýval mimo jiné 

udělením pokuty firmě Manďák a činností SVČ a ZUŠ. Řekl, že jejich práce je velmi složitá a 

je nutné ocenit práci s dětmi. Při kontrole byly zjištěny nejasnosti u nájemních smluv ohledně 

výše nájemného, které je rozdílné.  

Navrhl zavést do programu zasedání ZM bod Kontrola plnění usnesení. Podle jeho názoru 

musí být materiály k projednání v ZM důkladně zpracovány, definovaná jasná usnesení. Dále 

se vyjádřil k rozvoji města. Město by se mělo řídit plánem rozvoje města a plánem 

investičních akcí, které si schválilo. Navrhl účast pracovníka investic na každém zasedání, 

který by podal informace o investičních akcích města, příp. investičních plánech. Aby 

zastupitelé věděli, co se děje ve městě a mohli i investiční akce ovlivňovat.  

Dále kritizoval postup při rekonstrukci Paarova zámečku, nevidí jeho opravu efektivní, jestli 

není výhodnější postavit novou budovu. Proč o tom, zda opravit či ne, ZM nehlasovalo.  

Rada města by měla zastupitelstvu předkládat připravované investiční akce a hlavně 

informace o jejich realizaci.   

Dále se diskutovalo o schvalování opakovaných žádostí.  

Místostarosta – k tomu, co bylo zastupitelem Jančákem sděleno, konstatoval, že kontrolní 

výbor o tom zpracoval zprávu a měl by ji předložit ZM v materiálech, jak je uvedeno 

v zákoně o obcích.  

 

Ing. Kudrna – zda byla uhrazena faktura, resp. pokuta, udělená firmě Manďák. Pokud ne, jak 

bude město pokračovat (Místostarosta – byla podána žaloba na soud, písemné podklady byly 

na vyžádání předloženy kontrolnímu výboru ZM). 

 

Mgr. Mikelová – poděkovala za slavnostní otevření zahrady MŠ, bylo jí líto, že přišlo tak 

málo zastupitelů.  

Mgr. Dudová – informovala o zrušené družební návštěvě polských dětí z Poraje, kterou 

zajišťovala spolu s Mgr. Jamborovu. Vysvětlila důvody, které vedly paní ředitelku z Poraje ke 

zrušení návštěvy. Návštěva byla posunuta na příští rok.    

M. Vašuta – zda se bude něco dělat s úpravou pozemku ve Staré Obci před Slavnostmi města, 

kdy tam má být program. Pokud zaprší, nebude se tam dát chodit. 

I. Šťastná – navrhla umístit v průběhu Slavností pro prodejce další kontejnery 1.100 litrů na 

odpad. Starosta informoval o termínu a programu Slavností města. 

 

  

ad 7) Interpelace členů ZM 

 

Mgr. Bittner – v lokalitě ul. Polní probíhá výstavba inženýrských sítí. Zda město stanovilo 

trasy, kudy nákladní auta firmy provádějící výstavbu budou jezdit. Dnes již jezdí téměř všude.  

Nevidí důvod, proč jezdí přes nově zbudované ulice. Dotazoval se přímo pracovníka firmy, 

který se vymlouval na počasí. Pohyb těžkých strojů po komunikaci je znát, může být 

poškozena. 

Starosta – stavbyvedoucí firmy bude upozorněn na nutnost dodržovat stanovené trasy pro 

staveništní dopravu. Situaci bude monitorovat i městská policie. 

 

MUDr. Hrabovský – upozornil na problém ve Smolíně s těžkotonážními vozidly, která ničí 

silnici, nemohou si navzájem vyhnout, jsou tam výmoly, jezdí po krajnicích. Problém 
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s parkováním, nejen osobních, ale i nákladních aut na veřejné komunikaci, u křižovatky, děje 

se tak především u nových vlastníků. Již v minulosti žádal o umístění zrcadla v zatáčce. 

Doporučil situaci řešit zákazem stání. U bývalé ZŠ je naskládán stavební materiál na 

veřejném chodníku, nedá se projít. Po obci je nepořádek. Požádal město o řešení této tíživé 

situace, tzn. vymezit parkování a vyčistit veřejné prostranství.  

 

(odešla Kloudová, DiS., počet členů 20) 

Ing. Nipprt – na silnici z Nové Vsi na Velký Dvůr jsou velké díry, potřeba ji opravit, aspoň 

provizorně. Připomněl, že také požadoval vyřešit nepřehledný výjezd z cesty od rybníku (u 

domu p. Ondry) např. osazením zrcadla, dosud se nic nevyřešilo. 

 

Odpověď starosty: K řešení situace ve Smolíně bude nutné hledat cestu, jak průjezd těžkých 

vozidel omezit. Zábor veřejného prostranství prověří městská policie, problém s parkováním 

bude zřejmě ve večerních hodinách a o víkendu – městská policie bude řešit v rámci svých 

odpoledních a nočních služeb.  

 

Mgr. Rouzek – reagoval na umístění zrcadla v Nové Vsi. Prvotním řešením je ořezat porost, 

který brání výhledu do vozovky. Parkování v křižovatce není možné, nutné oznámit a volat 

PČR.  Průjezd nákladních vozidel přes Smolín řešil i s Ing. Šárem, bohužel nelze vymezit 

náhradní trasu, což je problém pro omezení průjezdu. 

 

Mgr. Pavlů – v centru města jsou nové koše a nejsou tam úchytky na sáčky pro psy. K odpadu 

na hřbitově navrhl umístit nádoby na tříděný odpad, sklo a plast.   

 

Mgr. Rouzek – obnovit nástřiky přechodu pro chodce, konkrétně u školy, na ul. Komenského 

u Tesca.  Upozornil na vysázené stromy, které nerostou. 

 

Saitl – u bočního vchodu do radničního sálu je chybějící a poškozené zábradlí, požádal o 

opravu.  

 

 

ad 8) Diskuse občanů  

 

p. … – na ul. Brněnská, u kontejnerů vedle garáží požádala o úpravu cesty, zpevnění. 

Požádala o opravu chodníku na ul. Brněnská, větší část. 

 

p. … – jeho dcera žije roky v zahraničí, každoročně žádá o prominutí poplatku za svoz 

odpady. Letos byl problém, ale po složitostech věc vyřídil. Příští rok mu to prý už vyřízeno 

nebude. Zeptal se proč.  

Měl připomínku ke křižovatce u hotelu -  výjezd z ul. Loděnické, auta nedávají přednost na 

přechodu pro chodce, poukázal na úklid ul. Znojemská – pracovnice údržby projedou a vůbec 

neuklízí. Dotázal se, proč ve městě nejsou informační ukazatele, když to každá vesnice má, 

proč sběrný dvůr neprovozuje město, ale firma z Hustopečí a uvedl, jak se tam rozebírá 

nebezpečný odpad. Konstatoval, že v kontejneru na plast na ul. Znojemské byly vyvezeny 

piliny. Proč město nechá ničit chodníky na ul. Družstevní těžkými auty; vedle prodejny 

COOP na ul. Znojemská u přechodu pro chodce parkuje pravidelně dodávka, nedá se přejít.  

Zeptal se na parkovací hodiny na parkovištích ve městě – kdo to hlídá.  

Starosta na jeho interpelace reagoval.  
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p. … – dotaz na opravu chodníku kolem domu nám. Svobody čp. 723 směrem k domu čp. 5, 

nedá se po něm chodit, naproti je přitom výjezd z parkoviště a staří lidé musí chodit po silnici. 

Upozornila, že v kontejnerech na tříděný odpad je naházena hlína apod.  

 

Zastupitelka Šťastná – problém s parkovištěm na nám. Svobody – stojí tam odstavená nebo 

trvale zaparkovaná auta, požádala prověřit. 

 

MUDr. Hrabovský – pochválil za vzorně uklizený hřbitov a okolí ve Smolíně. Doporučil 

vyčlenit tuto pracovnici na úklid ve Smolíně aspoň na sezonu jeden den v týdnu.  

 

Mgr. … – dotaz na dotaci na pořízení nádob na tříděný odpad pro domácnosti.  

Starosta – informoval, že městu byla dotace poskytnuta. Nákup nádob cca do října 2016.  

 

 

ad 9) Závěr  

 

Závěr XI. zasedání ZM provedl starosta Ing. Josef Svoboda v čase 19:45 hod.   

 

 

 

 

 

 

 
       Ing. Josef Svoboda 

          starosta města 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Irena Šťastná ............................................. 

 

 

   Bronislav Hájek …………................................ 

  

 

 

 

Zapsala a zpracovala: Mgr. Renata Babčanová  

Zápis zpracován: 4.5.2016 

 

     

 

Přílohy:      - prezenční listina zastupitelů a občanů  

 - rozpočtové opatření města č. 3/2016  

 - žádosti spolu se sumarizační listinou a výsledky hlasování 

 - ceník města 


